

Election Returns.

RETURN

20

PREPARED from the Records of the Elections to the present House of Commons, showing the number of Votes polled for the respective Candidates in the several Electoral Districts, and in the various Subdivisions thereof, together with the number of Ballots rejected and spoiled in each and every Subdivision, at the last General Election; specifying the cases in which a recount of Votes was had, and the changes made in respect thereof; also the number of Electors on the Revised Electoral Lists in each Riding, the total in all, together with the Population as shown by the last Census of each and every such Electoral District and Subdivision, &c., giving the total population of Canada.

Ordered by the House of Commons on the 28th day of September, 1896.

RAPPORT

20

FAIT d'après les Archives des Elections de la présente Chambre des Communes, indiquant le nombre de votes enregistrés pour les Candidats respectifs dans les divers Districts Electoraux, et leurs différentes Subdivisions, avec le nombre de bulletins écartés et maculés dans chaque Subdivision, lors de la dernière Election Générale, spécifiant les cas où un nouveau dépouillement des votes a eu lieu, et les changements faits en conséquence, aussi le nombre d'électeurs sur les Listes Electorales revisées dans chaque division, la totalité dans toutes les divisions, ainsi que la population indiquée par le dernier recensement de chaque tel District Electoral et Subdivision, etc., donnant la population totale du Canada.

Ordonné par la Chambre des Communes, le 28ième jour de Septembre 1896.